
Protokół Nr LV /2010
                                         z  XLIV Sesji Rady gminy Celestynów
                                              odbytej w dniu 28 października 2010 r.
                                   w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli: 
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         - wg załączonej listy 
obecności
2  Z-ca Wójta Gminy                                                              - Sławomir Dąbrowski
3. Skarbnik Gminy                                                                 -  Agnieszka Kurek
4 Sekretarz Gminy                                                                 - Dariusz Kołodziejczyk
5. Inne zaproszone osoby

Przewodniczący Rady Gminy –  Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji,  powitał 
radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdził, że na sali znajduje się 13Radnych co 
stanowi  quorum niezbędne  do  podejmowania  przez  Radę  Gminy  prawomocnych 
uchwał.

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:
          Część I.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad 
Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego w Celestynowie oraz warunków jego funkcjonowania

2) umorzenia należności przypadającej gminie Celestynów od Haliny 
Piaseckiej , Piotra Piaseckiego i Daniela Piaseckiego.

3) Określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy 
Celestynów, procedury uchwalania budżetu,

4) Ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i 
niepublicznych jednostek oświatowych oraz zakresu i trybu kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania 

5) Wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 
6) Dokonania zmian w budżecie gminy
7) Wyrażenia zgody na zawarcie umowy partnerskiej między gminami 

powiatu otwockiego na realizację projektu pod nazwą: ,,Instalacja 
kolektorów słonecznych na terenie gmin powiatu otwockiego

8) Udzielenia pomocy finansowej powiatowi otwockiemu z przeznaczeniem 
dla powiatowej państwowej Straży Pożarnej w Otwocku,

5. Informacja Wójta gminy na temat stanu realizacji inwestycji gminnych i dyskusja.
6.Sprawy różne.
7. Wnioski i oświadczenia Radnych.
Część II.
1.Wysłuchanie hymnu narodowego.
2. Wystąpienie Przewodniczącego Rady,
3. Okolicznościowe wystąpienia.
4. Podziękowania, wręczenie symbolicznych pamiątek.
5. Zamknięcie obrad.



Zastępca Wójta wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu 
Otwockiego  na  realizację  zadań  inwestycyjnych.  Dotyczy  to  przebudowy  drogi 
powiatowej  Nr  2713  W  Regut,  Celetynów,  Glina,  Dąbrówka,  Wola  Karczewska. 
Inwestycja opiewa na kwotę 156 750 złotych.

Wniosek został przyjęty.

Radny Mirosław Rosłoniec wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad trzech 
projektów  uchwał  o  jednobrzmiącym  tytule:  ,w  sprawie  rozpatrzenia  skargi 
mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy. (Nr 1, 2, 3)

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na 
Wójta gminy Nr 1 został wprowadzony do porządku obrad.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na 
Wójta gminy Nr 2został wprowadzony do porządku obrad.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na 
Wójta gminy Nr 3 został wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący Rady  wnioskował  o wprowadzenie do porządku w pkt 8, cześci 
pierwszej  punktu o nazwie:,,przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji.

Wniosek został przyjęty.

porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:
          Część I.

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad 
Sesji.
2. Interpelacje i zapytania radnych.
3. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
4. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:
9) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego w Celestynowie oraz warunków jego funkcjonowania
10)umorzenia  należności  przypadającej  gminie  Celestynów  od  Haliny 

Piaseckiej , Piotra Piaseckiego i Daniela Piaseckiego.
11)Określenia  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  gminy 

Celestynów, procedury uchwalania budżetu,
12)Ustalenia  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i 

niepublicznych  jednostek  oświatowych  oraz  zakresu  i  trybu  kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania ,

13)Wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 
14)Dokonania zmian w budżecie gminy
15)Wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  partnerskiej  między  gminami 

powiatu  otwockiego  na  realizację  projektu  pod  nazwą:  ,,Instalacja 
kolektorów słonecznych na terenie gmin powiatu otwockiego



16)Udzielenia pomocy finansowej  powiatowi  otwockiemu z przeznaczeniem 
dla powiatowej państwowej Straży Pożarnej w Otwocku,

17)  udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu 
Otwockiego na realizację zadań inwestycyjnych

18) rozpatrzenia skargi  mieszkańców gminy Celestynów na Wójta  gminy , 
projekt Nr 1

19) rozpatrzenia skargi  mieszkańców gminy Celestynów na Wójta  gminy , 
projekt Nr 2

20)rozpatrzenia  skargi  mieszkańców gminy  Celestynów  na  Wójta  gminy  , 
projekt Nr 3

5. Informacja Wójta gminy na temat stanu realizacji inwestycji gminnych i dyskusja.
6.Sprawy różne.
ź8. Przyjęcie protokołów z dwóch ostatnich Sesji.
Część II.
1.Wysłuchanie hymnu narodowego.
2. Wystąpienie Przewodniczącego Rady,
3. Okolicznościowe wystąpienia.
4. Podziękowania, wręczenie symbolicznych pamiątek.
5. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radna Agata Stefanowska zapytała co Wójtowi udało się zrobić przez cztery lata 
(jakie inwestycje podjąć i jakie działania ) dla mieszkańców Ostrowa i Ostrowika.

Ad.pkt 3.
Udzielenie odpowiedzi na interpelację.

Zastępca  Wójta  powiedział,  że  pytanie  jest  złożone  i  odpowiedź  nie  może  być 
udzielona w kilku zdaniach. W terminie, który przewidują przepisy odpowiedź na nie 
zostanie udzielona. 

Ad.pkt 4, ppkt 1.
 Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego w Celestynowie 
oraz warunków jego funkcjonowania.

Projekt omówiła Kierownik GOPS Pani Barbara Markowska.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie  trybu i  sposobu powoływania  i  odwoływania 
członków  zespołu  interdyscyplinarnego  w  Celestynowie  oraz  warunków  jego 
funkcjonowania.



Uchwała została podjęta 12 głosami za, przy 1 przeciwnym.

Ad.pkt 4, ppkt  2.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie   umorzenia 
należności  przypadającej  gminie  Celestynów  od  Haliny  Piaseckiej  ,  Piotra 
Piaseckiego i Daniela Piaseckiego.

Projekt omówił Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad projektem uchwały  w sprawie  umorzenia  należności  przypadającej  gminie 
Celestynów od Haliny Piaseckiej , Piotra Piaseckiego i Daniela Piaseckiego.

Uchwała została podjęta 12 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt 4, ppkt  3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  Określenia trybu 
prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Celestynów, procedury uchwalania 
budżetu.

Projekt omówiła Pani skarbnik Agnieszka Kurek.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec powiedział, że na poprzedniej 
Sesji  również  ten  projekt  był  złożony.  Wtedy  Rada  gminy  odrzuciła  ten  projekt. 
Komisja stanęła na stanowisku, że dobrze by było aby przyszła Rada przyjęła taką 
uchwałę w sprawie uchwalnia budżetu, aby mogła wyegzekwować czy też ułatwić
niektóre rzeczy przy pracach nad tym budżetem. Komisja negatywnie odniosła się do 
tego projektu.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem uchwały  w  sprawie  Określenia  trybu  prac  nad  projektem uchwały 
budżetowej gminy Celestynów, procedury uchwalania budżetu.

Uchwała nie została podjęta. (przeciw 11 głosów, 2 wstrzymujące).

Ad.pkt 4, ppkt  4.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  Ustalenia  trybu 
udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i  niepublicznych  jednostek 
oświatowych oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.

Projekt  omówiła  Pani  skarbnik  Agnieszka  Kurek.  Dodała,  że  do  projektu 
przedstawionego Radzie wprowadza się autopoprawkę: w paragrafie 5, ustęp 1 pkt 
1:, wyrażenie:,, w terminie do 15 dnia” zmienia się na:,, w terminie do 25 dnia” oraz w 
paragrafie  9,  ustęp  1  ;;kontrola  zostaje  zakończona  w dniu  podpisania  protokołu 
kontroli  „  zastępuje  się  zdaniem:,,  kontrola  zostaje  zakończona  podpisania 
ostatecznego protokołu kontroli”. W podstawie prawnej w trzecim wersie w nawiasie 
przed skrótem dziennik ustaw dodaje się skrót j.t.



Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zgłosiła  do  projektu  dwie  poprawki.  Z  poprawkami  Komisja  zaopiniowała  projekt 
pozytywnie.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec wnioskował o wprowadzenie 
do projektu następujących poprawek: w paragrafie 4, pkt 3 dopisuje się zdanie: W 
przypadku nieterminowego przekazania części dotacji naliczane zostaną ustawowe 
odsetki”.

Poprawka Komisji została przyjęta.

Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec wnioskował o wprowadzenie 
do  projektu  następującej  poprawki:  ,,  w  paragrafie  7,  pkt  1  po  zdaniu:,,  kontrolę 
przeprowadzają pracownicy Urzędu gminy Celestynów lub inne osoby upoważnione 
na podstawie imiennego upoważnienia Wójta gminy Celestynów.” Komisja wnioskuje 
dopisać zdanie:,,  Jednostka kontrolowana musi  być  powiadomiona pisemnie o tej 
kontroli co najmniej trzy dni przed planowaną kontrolą.”

Poprawka Komisji została przyjęta.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie Ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
publicznych  i  niepublicznych  jednostek  oświatowych  oraz  zakresu i  trybu  kontroli 
prawidłowości ich wykorzystania.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  5.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  Wprowadzenia 
zwolnień od podatku od nieruchomości.

Projekt omówiła  Pani Danuta Papis. Dodała, że autopoprawką na wniosek Komisji 
Finansów dopisuje się w każdym punkcie, po słowie: ,,budynki” wyrażenia :,,lub ich 
części”. Radni otrzymali tą autopoprawkę.

Pani Mecenas powiedziała, że został zmieniony paragraf 4 i 5 celem właściwszego i 
krótszego sporządzania aktów małej legislacji i dookreślenia terminu wejścia w życie.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  Wprowadzenia  zwolnień  od  podatku  od 
nieruchomości.

Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  6.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie Dokonania zmian w 
budżecie gminy.



Projekt  omówiła  Pani  skarbnik  Agnieszka  Kurek.  Powiedziała,  że  zwiększa  się 
dochody o  kwotę  82 000 zł   z  tytułu:  70  285 zł  –  dotacja  celowa od marszałka 
województwa  mazowieckiego;  7  564 zł  –  zwrot  kosztów procesu z  Panią  Haliną 
Piasecką;  3  900  zł  –  odszkodowanie  otrzymane  przez  Urząd  gminy;  851  zł  – 
dochody z tytułu kar umownych. Zwiększa się dochody o 200 tys zł z tytułu podatku 
dochodowego  od  osób  prawnych;  63  120  zł  w  związku  z  dofinansowaniem  z 
Wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej; o 10 000 zł z 
tytułu dotacji z Wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej;. 
Łączne zwiększenie dochodów – 355 720 zł.  Zmiany w wydatkach: zmniejsza się 
wydatki na zadnie inwestycyjne budowa kanalizacji sanitarnej – zadanie X. O kwotę 
747  088  zł,  zwiększa  się  w  załączniku  Nr  1  wieloletnie  programy  inwestycyjne 
realizowane przez gminę Celestynów na 2011 rok kwotę wydatków do kwoty 1 047 
088  zł.,   zadanie  to  otrzymuje  brzmienie:,,  budowa  kanalizacji  sanitarnej  w 
Celestynowie:  ulica  Prusa,  Radzińska,  Wesoła,  Zacisze,  Widok,  Otwocka, 
Wrzosowa-zadnie X.” Dokonuje się zwiększenia wydatków z tytułu wynagrodzeń w 
dziale administracja publiczna o kwotę 194 200 zł,  w kwocie 8 000 zł jako dotacja 
dla  Państwowej  straży  Pożarnej;    w  dziale  gospodarka  komunalna  i  ochrona 
środowiska o kwotę 63 120 zł. w związku z otrzymaną dotacją, w tym samym dziale 
o  kwotę  10  000  zł   w  związku  z  dotacją  z  z  Wojewódzkiego  funduszu  ochrony 
środowiska i gospodarki wodnej.,  w dziale oświata i wychowanie na wynagrodzenia 
osobowe pracowników oraz składki od nich naliczone, zmniejsza się wydatki w dziale 
kultura fizyczna i sport o kwotę 15 000 zł , zwiększa się wydatki w dziale gospodarki 
komunalnej i ochrony środowiska o kwotę 15 000 zł z przeznaczeniem na remont 
klubu  mieszkańca  w  Pogorzeli.  Autopoprawką  wprowadza  się  dodatkowo 
zwiększenie  dochodów w dziale  Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska  o 
kwotę 282 000 zł i jednocześnie wprowadza się zwiększenie wydatków w tym samym 
dziale, w związku z otrzymaniem opłaty za wycinkę drzew wprowadza się do budżetu 
dochody  z tego tytułu z przeznaczeniem na wydatki związane z ochroną środowiska.
Autopoprawką na wniosek dyrektor Zespołu Szkół zmniejsza się wydatki w rozdziale 
80110, paragrafie 417 wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 1 500 zł i zwiększa się 
wydatki w tym samym rozdziale w paragrafie zakup materiałów o kwotę 1500 zł, w 
rozdziale  80101  szkoły  podstawowe,  w  paragrafie  wynagrodzenia  bezosobowe 
zmniejszenie powinno być – 9 000 zł., w paragrafie 426 zakup energii zwiększenie 
powinno być o kwotę 9 000 zł. 

Zastępca  Wójta  powiedział,  że  autopoprawką  wprowadza  się  zwiększenie 
dochodów w dziale 756, rozdziale 75621, w paragrafie 0020, podatek dochodowy od 
osób prawnych  o kwotę  10 000 zł   oraz zwiększenie wydatków w dziale  851,  w 
rozdziale 851 11, w paragrafie 6220, dotacje celowe dla innych jednostek sektora 
finansów publicznych  o kwotę 10 000 zł. – dotacja dla szpitala otwockiego.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zaproponowała  zmiany  do  projektu.  Projekt  ze  zmianami  został  zaopiniowany 
pozytywnie.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
wnioskowała o dokonanie następujących zmian: w paragrafie 2, dział 010  Komisja 
nie  wyraża  zgody  na  zmniejszenie  środków  w  kwocie  747  088  zł  z  budowy 
kanalizacji zdanie X,  a proponuje aby wprowadzoną autopoprawką kwotę 282 000 zł 



z  tytułu  wycinki  drzew  dołożyć  do  tego  zadania  i  kwota  na  to  zadanie  będzie 
wynosiła: środków własnych ponad 1 000 000 zł. Komisja proponuje w paragrafie 2, 
pkt  1  dziale  750,  rozdziale  750  23  wykreślenie  proponowanych  zmian  oraz  w 
paragrafie 750 95 wykreślenie proponowanych zmian. Uzyskana kwota z tych zmian 
ma zostać skierowana na zmniejszenie deficytu gminy. Komisja nie wyraża zgody na 
zmianę w załączniku inwestycyjnym polegającą na przesuwaniu źródeł finansowania 
termomodernizacji gimnazjum, ma zostać jak do tej pory. Komisja nie wyraża zgody 
na zmianę  nazwy zadania budowy kanalizacji - X. Komisja zobowiązuje się Wójta do 
dostosowania uzasadnienia i załączników do przegłosowanych poprawek oraz zmian 
w WPI, które wynikają tylko z przegłosowanej poprawki. Pan zadań wieloletnich ma 
pozostać tak jak do tej pory. 

Poprawka Komisji została przyjęta.

Zastępca Wójta powiedział, że chce zaapelować aby 52 000 zł z kwoty 282 000 zł 
zostało na oczyszczaniu gminy. Jest to kwota, którą zgłosiła Gospodarka Komunalna 
do bieżącego serwisu komunalnego gminy do końca roku. Wnioskował  również 
o  zabezpieczenie  kwot  na  wynagrodzenia  dla  pracowników,  które  wynikają  z 
zawartych z nimi umów.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zwróciła uwagę, że Rada gminy zabezpieczyła  środki  na segregację odpadów na 
cały rok. Skoro segregacja odpadów ruszyła od września, to kwota 50 000 zł jest w 
budżecie  i  nie  ma żadnego zagrożenia  w zakresie  odśnieżania  czy wyłapywania 
psów.  Odnośnie  podwyższenia  środków  na  wynagrodzenia,  to  w  tej  chwili  na 
wynagrodzenia pracowników gmina wydaje kwotę ponad 1 500 000 zł . W ciągu roku 
zatrudniane były nowe osoby w Urzędzie, między innymi Pan Zastępca, natomiast 
Wójt sam podjął taką decyzję, ze być może będzie mu brakowało na wynagrodzenia 
pod koniec roku. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  7.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  Wyrażenia zgody 
na zawarcie umowy partnerskiej między gminami powiatu otwockiego na realizację 
projektu pod nazwą:  ,,Instalacja  kolektorów słonecznych  na terenie  gmin  powiatu 
otwockiego.

Zastępca Wójta powiedział, że tą uchwałę przygotowała Pani Edyta Lechniak, która 
jest  na  zwolnieniu  lekarskim.  Dodał,  że  poprzednia  uchwała,  którą  Rada 
podejmowała, była uchwałą intencyjną i mówiła o tym, że Rada wyraża zgodę na 
wzięcie udziału w takim przedsięwzięciu, ale nie były tam określone kwoty. Należało 
te  kwoty  dokładnie  wyspecyfikować,  dlatego  został  przygotowany  ten  projekt 
uchwały. 



Przewodniczący Komisji Finansów Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja wobec 
braku przedstawienia szczegółów projektu, między innymi zobowiązań finansowych
 oraz ze względu na to, że uchwała finansowo mocno skutkuje na lata następne, 
postanowiła,  że dobrze by było,  aby tą  uchwałę podjęła następna Rada. Komisja 
wnioskowała o zdjęcie tego projektu z porządku obrad.

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  powiedział,  że  na  stronie  Urzędu  gminy  jest 
informacja, że wniosek można złożyć do 10 listopada. Zapytał  czy ten termin jest 
ostateczny, czy
 będzie  przedłużony.  Jakie  koszty  poniosą  mieszkańcy  z  tytułu  budowy  tych 
kolektorów ?

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu został przyjęty.

Ad.pkt 4, ppkt  8.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie Udzielenia pomocy 
finansowej  powiatowi  otwockiemu  z  przeznaczeniem  dla  powiatowej  państwowej 
Straży Pożarnej w Otwocku,

Zastępca Wójta powiedział, że tą uchwałę przygotowała Pani Edyta Lechniak, która 
jest na zwolnieniu lekarskim.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  Udzielenia  pomocy  finansowej  powiatowi 
otwockiemu  z  przeznaczeniem  dla  powiatowej  państwowej  Straży  Pożarnej  w 
Otwocku.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  9.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  w formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Otwockiego na realizację  zadań 
inwestycyjnych.

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  w formie dotacji 
celowej dla Powiatu Otwockiego na realizację zadań inwestycyjnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  10.



Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 1.

Projekt  omówił  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec. 
Powiedział , że Komisja Rewizyjna uznaje zasadną skargę złożoną przez Grzegorza 
Kusiec na Wójta gminy.

Pani Mecenas powiedziała, że w projektach dopisała tekst jednolity oraz w uzasad-
nieniu poprawiła niektóre wyrażanie, aby były bardziej precyzyjne.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańców  gminy 
Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 1.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  11.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 2

Projekt  omówił  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec. 
Powiedział  ,  że  Komisja  Rewizyjna  uznaje  zasadną  skargę  złożoną  przez  firmę 
Europejskie  Biuro  Organizacji  Zarządzania  i  Szkoleń  ,,Omega  Otwock”  na  Wójta 
Gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańców  gminy 
Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 2

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 4, ppkt  12
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 3.

Projekt  omówił  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec. 
Powiedział  ,  że Komisja Rewizyjna uznaje zasadną skargę złożoną przez Monikę 
Żukowską ma Wójta gminy.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne 
nad  projektem  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańców  gminy 
Celestynów na Wójta gminy , projekt Nr 3.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 5.
Informacja Wójta gminy na temat stanu realizacji inwestycji gminnych i dyskusja.
Zastępca Wójta  powiedział, że polecenie przygotowania sprawozdania z realizacji 
inwestycji na tą Sesję otrzymał Pan Paweł Tomala. Z przykrością  stwierdził, że Pan 
Tomala  tego  polecenia  nie  wykonał.  Dodał,  że  wystosował  pismo  do  Wójta 



informujące o błędach proceduralnych i lekceważeniu obowiązków przez Kierownika 
referatu  inwestycji.  W  związku  z  tym,  że  Pan  Tomala  nie  ponosi  z  tego  tytułu 
konsekwencji służbowych poprosił Wójta o wyłączenie swojej odpowiedzialności za 
ten referat.

Ad. pkt 6.
Sprawy różne.

Ad. pkt 7
Wnioski i oświadczenia Radnych.

Ad. pkt 8
Protokoły z dwóch ostatnich Sesji Rady Gminy zostały przyjęte jednogłośnie.

Część II.

Ad.pkt. 1
Wysłuchanie hymnu narodowego.

Ad.pkt. 2.
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  powiedział,  że  dobiega  końca  kadencja 
Rady, która pod wieloma względami była trudna. Do ważniejszych wydarzeń zaliczył: 
nadanie  honorowego  obywatelstwa  Gminy  Celestynów  profesorowi  Hilaremu  Ko-
prowskiemu oraz wręczenie w imieniu Prezydenta RP grupie osób Krzyża Zesłańców 
Sybiru. W minionych czterech latach Rada podjęła 356 uchwał oraz 12 krotnie wyra-
ziła zdanie poprzez oficjalne zajęcie stanowiska  w ważnych publicznie sprawach. 
Wystosowano także wiele pism do różnych Urzędów i instytucji, odbyły się 44 zwy-
czajne Sesje i 15 Nadzwyczajnych. Przewodniczący Rady  podziękował Radnym za 
współpracę.  Podziękował  również  za  współpracę  sołtysom,  dyrektorom  placówek 
oświatowych oraz ochotniczym strażom pożarnym. Przeprosił także tych, którym w 
sposób niezamierzony sprawił przykrość. Przyszłym  Radnym życzył lepszych warun-
ków do pracy oraz aby popełnili mniej błędów, niż Radni tej kadencji. Wszystkim ży-
czył pogody ducha i spełnienia marzeń.

Ad.pkt. 3
Okolicznościowe wystąpienia.

Ad.pkt. 4
 Podziękowania, wręczenie symbolicznych pamiątek.

Ad.pkt. 4
Zamknięcie obrad.

                                                      Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                      Bogdan Wójcik

Sporządziła:



Katarzyna Świderska
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